
 

                                                                              

  

                                                                                                                                                 

Jaarverslag Langlaufvereniging Gouda 

Seizoen 2022-2023

T.b.v. ALV op 26 augustus 2023



Algemeen
Eindelijk! Na 2 Coronajaren konden we dit seizoen vrijwel zonder beperkingen onze activiteiten 
voortzetten. Het leverde een ontspannen sfeer op de vereniging op. Langzaamaan vulde de Skihut 
zich weer met deelnemers aan trainingen en cursussen. We handhaafden een aantal in Coronatijd 
genomen maatregelen: meer papieren handdoeken, een scherm op de bar en de buitenkleedkamer. 
We proberen natuurlijk ook nog steeds wat afstand te bewaren.

In dit verslag de belangrijkste ontwikkelingen.

Bestuur
Het bestuur vergaderde 11 keer. Vaststelling van de statuten, een nieuw huishoudelijk reglement, 
planning van de activiteiten en overleg met commissies vormden steeds de kern van de 
besprekingen. 

De Algemene Ledenvergadering (ALV) werd gehouden op oktober 2022. Voornaamste bespreekpunt 
vormden de nieuwe statuten van de vereniging en een nieuw beleidsplan. De vergadering stemde in 
met de statuten na een statutair noodzakelijke tweede vergadering in november. Op 22 december 
2022 werden de statuten notarieel afgewikkeld en vervolgens op de website geplaatst. 
De vergadering stemde ook in met het door het bestuur opgestelde nieuwe beleidsplan. Met de 
statuten en het beleidsplan is de vereniging met al zijn vrijwilligers weer klaar voor de toekomst!  
Tijdens de ALV werd de aftredend secretaris van het bestuur Do Witteman benoemd tot erelid. In het
bestuur werd ze opgevolgd door Dymfie Garsten.

Tevens heeft het bestuur deelgenomen aan bijeenkomsten van het Noords Platform en 
vergaderingen bij de NSkiV. Het overleg in het Noords Platform is vooral gericht op het stimuleren 
van de langlaufsport in het verband van ca. 10 langlauf- en rolskiverenigingen, Vasa Sport en de 
NSkiV. Het resulteert in gezamenlijke wedstrijden en het Langlaufmagazine. Van dat magazine is Do 
Witteman al 6 jaar de eindredacteur. 

Het bestuur neemt ook deel aan het overleg dat binnen Gouda wordt gevoerd over sport en 
bewegen. Met Sport.Gouda hebben we goed contact over de belangen van sportparticipatie van 
bewoners, doelen van het sportbeleid (inclusiviteit en deelname van mindervermogenden). 

Het aantal leden is dit jaar iets gestegen, van 339 naar 358. We schreven 59 nieuwe leden in en 
schreven 40 leden uit. 

Naast bestuur en trainers zijn de volgende vaste commissies actief:
▪ de ledenadministratie: wordt al jarenlang gevoerd door Marie José Steenwinkel.
▪ de cursusadministratie wordt gevoerd door Monique Leeflang en Bea Marsman, ondersteund door 
Marie José Steenwinkel en als achtervang Riekje de Vries. Gebleken is dat deelnemers zich steeds 
later aanmelden en er meer vraag is naar privélessen dan in het verleden. 
▪ de skishop: Marcoline Leen zorgt al jarenlang voor voldoende bezetting van de skishop. Ook het 
afgelopen jaar heeft dat weer prima gefunctioneerd. ▪ de barcommissie: veel leden fungeren 2 of 3 
maal per jaar als gastheer of gastvrouw achter de bar. Zij zijn belast met de verkoop van 
abonnementen en trainingskaarten. Voorts wordt informatie gegeven aan nieuwe leden en 
cursusdeelnemers. Coördinator van de bardienst is al jaren Wim van Wely. 



▪ de schoonmaakploeg: is 2 jaar geleden opnieuw ingesteld. Voor belangrijke dagen als open dagen 
wordt de Skihut extra schoongemaakt. Coördinator is Petra Moret.
▪ de klusgroep: een groep van 10 leden die zorgdraagt voor het onderhoud van de accommodatie en 
het materiaal. Hierin heeft iedereen zijn eigen taken. De coördinatie gebeurt door het bestuurslid 
facilitaire zaken. Een deel van de noodzakelijke klussen wordt met extra vrijwilligers ook gedaan 
tijdens NL doet.
▪ PR: ons bestuurslid PR heeft met succes een beroep gedaan op enkele leden voor het maken van 
foto’s en verslagen van evenementen.
▪ voor veel andere activiteiten (fietstochten, MTB-en, gravelen, zondagse wandelingen) hebben we al
jarenlang vaste initiatiefnemers. Zonder die mensen zouden al die activiteiten niet plaatsvinden. 
(Koos, Cor, Yvonne, Elizabeth en Chris bedankt!). Een deel van de activiteiten wordt inmiddels 
gecoördineerd door een evenementencommissie bestaande uit Petra Moret, Wouter van Driel en 
Elizabeth van Wensveen.
▪ aan begin van het winterseizoen wordt de baan gelegd en aan het eind weer opgeruimd. Een klus 
waar de leden gezamenlijk resp. 550 á 600 uur aan besteden (leggen) en 350 uur (opruimen). Dit kan 
alleen als we het samen doen en dat lukt gelukkig altijd.

Financiën
Langlaufvereniging Gouda is een financieel gezonde vereniging, kan hierdoor naar behoren 
functioneren en heeft de juiste reserves kunnen opbouwen. Vooral de reserves voor ski-materiaal 
zijn, i.v.m. de nieuwe bindingen, erg belangrijk. Dit boekjaar is er een extra grote investering gedaan 
in nieuwe skate matten als aanvulling en vervanging van het bestaande parcours. 
Net als vorig boekjaar is er gebruik gemaakt van de overheidssubsidie (Bosa) voor onderhoud en 
aanschaf van materialen. Dit geeft dit boekjaar een extra, niet begroot, resultaat van € 8292,--.        
De extra verhuur van de Skihut heeft dit boekjaar een bedrag opgeleverd van € 2.650,-. Mede 
hierdoor is het totaal resultaat boekjaar 2022-2023 uitgekomen op € 10.330,-.                                    
Alle leden krijgen, samen met de uitnodiging voor de ALV, de “balans” en de “rekening van baten en 
lasten” (laatste 5 jaar met begroting 2023-2024) toegestuurd.

Sportzaken 
We hebben in het seizoen 2021-2022 een kledinglijn ontworpen voor alle activiteiten die we 
beoefenen: langlaufen, hardlopen, fietsen.  Een flink aantal leden heeft kleding gekocht en deze werd
met grote regelmaat gedragen tijdens onze activiteiten op de baan. Gelukkig werd de kleding ook 
buiten ons terrein tijdens het hardlopen, fietsen, mtb-en, gravelen veel gedragen, en ook tijdens 
onze activiteiten in de sneeuw. Het vrijwilligerscadeau voor het seizoen 2021-2022 was het 
hardloopshirt uit de kledinglijn; dit heeft erg geholpen bij het breed uitdragen van onze kledinglijn in 
onze clubkleuren. We zijn voornemens rond de jaarwisseling een nieuwe bestelling voor clubkleding 
te plaatsen. Iedereen die suggesties heeft voor nieuwe kleding of verbeterpunten van de huidige 
kledingstukken wordt uitgenodigd om zich te melden. Dan gaan we samen het gesprek aan met onze 
lokaal gevestigde leverancier. Wil je iets inbrengen en de club bijstaan bij de verdere ontwikkeling 
van de kledinglijn, meld je dan alsjeblieft bij het bestuurslid sportzaken via sportzaken@langlauf.nl.



We hebben geïnvesteerd in een zo groot mogelijk aanbod aan trainingsmogelijkheden, cursussen en 
ander sportieve activiteiten voor onze leden en geïnteresseerden, om ze zo goed voor te bereiden op
een actief uitstapje naar de sneeuw. Ook degenen die niet op wintersport (konden) gaan bieden we 
een actief, beweeglijk programma om te werken aan een goede conditie en fitte gezondheid. 
Verderop in dit verslag staat een overzicht van het aantal cursussen, clinics en trainingen in het 
afgelopen seizoen vergeleken met 3 eerdere jaren.

Cursussen, clinics en trainingen en andere activiteiten
Er zijn veel lessen en clinics gegeven; klassiek en skate. De baan bood hiervoor volop nieuwe 
uitdagingen.

Onze vijf instructeurs in opleiding zijn klaargestoomd voor deelname aan de opleidingen 
langlaufleraar niveau 2 en 3, die komend seizoen plaatsvinden.
Het hele team heeft zich ingezet om dit traject te begeleiden, aan de hand van ons eigen 
opleidingsplan: lesvoorbereidingsformulieren, kijkstages en techniekverdieping inclusief 
videoanalyse. 



Aantallen cursussen en series
Het afgelopen jaar zijn er 258 cursisten gestart met een cursus, verdeeld over 38 groepen. Dat zijn 5 
cursisten meer en 1 groep minder dan vorig jaar. Ofwel iets meer deelnemers per groep.

Voor de clinics eenzelfde beeld, 199 deelnemers in 30 groepen. Dat zijn 35 deelnemers meer en 5 
groepen minder. Hierbij aangetekend dat in het vorige seizoen meer specials gegeven zijn ( 6 tov. 2)
waarbij sowieso minder deelnemers per groep zijn. Verder zijn er iets meer privélessen gegeven, 
maar weer wat minder groeps/kennismakingslessen. In totaal een beetje vergelijkbaar met 
voorgaande jaren.

In totaal hebben we 435 lesuren gegeven, dat zijn er 3 minder dan vorig seizoen.

Ook is uit de cijfers gebleken de gegeven specials zoals dubbelstokken, verdieping diagonaalpas en/of
remmen enigszins zijn achtergebleven in het aanbod, mede omdat het aantal deelnemers en/of 
geïnteresseerden minder groot was. 

Ook zijn er weer lessen gegeven aan scholen, bso’s, bedrijfsuitjes, families en privélessen. Deze 
bijzondere lessen zijn iets meer gegeven dan in voorgaande jaren.  Dit is uiteraard erg afhankelijk van
de vraag, maar wordt ook beïnvloed door onze promotie voor wat we te bieden hebben. Zo is bv. het
NVSV dit seizoen maar 1 maal bij ons op de baan komen lessen, terwijl dat vorig jaar 4 maal was.  
Ook het aanbod naar de scholen en de BSO’s zal de komende jaren z’n weg opnieuw moeten gaan 
vinden, daar Sport.Gouda zich als tussenpartij/bemiddelaar heeft teruggetrokken. Dit  gaat inhouden 
dat wij nu zelf de scholen en BSO’s moeten benaderen met de vraag of zij interesse hebben in ons 
aanbod en het belang van beweging en buitensporten moeten aanmoedigen.

Aantal deelnemers 
cursussen 2022-2023 2021-2022 2020-2021 2019-2020 
serie 1 64 53 37 58
serie 2 112 126 59 117
serie 3 12 74 63 95
serie 4 70 nvt nvt nvt
Totaal cursussen 258 253 159 270

Deelnemers clinics 2022-2023 2021-2022 2020-2021 2019-2020 
december 102 53 28 77
februari 97 126 30 83
Totaal clinics 190 164 58 160

Specials 9 17 13 25
     
voorjaar-zomer 2022-2023 2021-2022 2020-2021 2019-2020 
rolskien 8 20 3 27
nordic walking 5 7 5 7
Totaal voorjaar-zomer 13 27 8 34



Langlauftrainingen 
Er waren wekelijks trainingen voor onze leden. De masters trainden op B-niveau op zondag. Er was 
een training op B-C-niveau op zaterdag en een techniektraining op C-niveau op zondag. Zo kon 
iedereen vaardigheden inslijpen en onderhouden om goed voorbereid naar de sneeuw te gaan.

Daarnaast was er de conditietraining op woensdagavond, waar je alle technieken toepast, ook als je 
moe wordt. En voor de leden die echt wilden buffelen als voorbereiding op een lange tocht of 
marathon was er de marathontraining op zaterdagmiddag.

De langlauftrainingen zijn dit jaar zeer goed bezocht. Er werden in in totaal 80 trainingskaarten 
verkocht, goed voor 800 trainingsuren. In de praktijk blijken er gemiddeld 10 deelnemers per training
deel te nemen.

 

Proeflessen
De open dagen met proeflessen langlaufen zijn weer druk bezocht met 3 keer ongeveer 60 
inschrijvingen. De opkomst voor de Zomer-startdag en daaropvolgende belangstelling voor de 
zomercursussen was helaas wederom teleurstellend.



Conditietraining en nordic walking 
De trainingen voor nordic-walken en conditietraining zijn vanaf maart weer opgestart. Er werden in 
totaal 46 trainingskaarten (10 x een training per kaart) conditietraining verkocht. Bij het nordic 
walken zijn 780 strippen afgestempeld, goed voor 78 trainingskaarten. Bij het nordic walken hebben 
we een harde kern van ongeveer 25 deelnemers en bij de conditietraining zijn meestal 10-15 mensen
aanwezig. De trainingen zijn op maandag- en woensdagavond. Een nieuwe trainingsgroep nordic-
walken is sinds 1,5 jaar gestart op de donderdagmiddag. Bea Marsman coördineert al jarenlang de 
inzet van de trainers op deze avonden. 

Daarnaast zijn er 2 cursussen nordic walken gegeven met elk 8 deelnemers.

Trainerscorps
Graag wil het bestuur de trainers en met name onze hoofdtrainers Cor en Do Witteman erg 
bedanken voor hun enorme inzet dit het afgelopen sportseizoen. Voor de toekomst is het van groot 
belang nieuwe trainers te vinden. We prijzen ons gelukkig met het feit dat thans 5 kandidaat trainers 
gevonden zijn én al actief als assistent trainer konden worden ingezet!

Sportprojecten
In het seizoen 2022-2023 is actief gewerkt aan diverse samenwerkingsverbanden met de gemeente 
Gouda en de Nederlandse Skivereniging (NSkiV) , de eerder toegezegde subsidies voor 
wedstrijdfaciliteiten en facilitering van het skaten zijn met succes geïmplementeerd. Bij Gemeente en
NSkiV zijn afgelopen jaar geen nieuwe subsidies aangevraagd.
Wel is een subsidie van € 1.000,00 verkregen van NOC/NSF (microbudget), waarmee de lessen voor 
basisschool-leerlingen konden worden voortgezet.
De langlaufvereniging heeft ook in dit seizoen een subsidie aangevraagd in het kader van de Bosa 
(beheer en onderhoud van sportaccommodaties). Daarmee wordt 20 % van de kosten van beheer en 
onderhoud gedekt.

Goed voorbereid op wintersport
Veel leden en andere deelnemers aan cursussen, clinics en trainingen doen dat om goed voorbereid 
naar de wintersport te gaan. Een grote groep van de vereniging (40) nam deel aan het Noords festival
dat in de tweede week van januari 2023 werd gehouden. De LLV had voorts ca. 4(?) deelnemers aan 
de Vasaloppet en een deelnemer aan de Birkebeiner, grote wedstrijden in resp. Zweden en 
Noorwegen. Er waren voorts deelnemers in een door Vasa Sport georganiseerde reis naar Livigno, en
daarnaast hebben we nog informatie gehad van deelname door ca. 15 deelnemers aan ca. 10 
wedstrijden in Oostenrijk, Frankrijk en Duitsland.

Na het opruimen van de borstelbaan zijn een 6-tal leden nog naar de Noorse sneeuw geweest. Met 
als standplaats een ruime vakantiewoning in Sjusoen zijn er in 10 dagen tijd vele heuvels bedwongen 
en km’s gemaakt op vooral de klassieke langlaufski’s, maar ook de skatingski’s waren meegenomen. 
Het 6-tal heeft genoten van prachtige, zonnige dagen met veel langlaufen, maar ook zo nu en dan 
een stevige bries wind. De dagtochten wisselden van ca. 20km tot 60km.



Daarnaast is er met inzet vanuit de vereniging nog een sportief weekend naar Thuringen 
georganiseerd, waar  6 verenigingsleden aan deel hebben genomen.   

Rolskiën
Vanaf april zijn er op woensdagavond rolskitochten gemaakt, afgewisseld met trainingen. Hieraan 
doen gemiddeld 8 deelnemers mee. De rolski-tochten en -trainingen worden vanuit een zogenaamde
pool elke week roulerend georganiseerd/geleid, op vrijwillige basis, door 1 van de deelnemers. Deze 
roulatie lijkt te werken. Maar ook hier geldt: hoe meer vrijwilligers het voortouw willen nemen, hoe 
fijner het samen beleven van onze gezamenlijke sportactiviteiten wordt. Toch willen we graag bij 
onze leden onder de aandacht brengen dat ook andere verenigingen de langlaufgemeenschap een 
warm hart toedragen en daarom energie steken en moeite doen en/of nemen om een leuke activiteit
te organiseren. Net zoals wij dat doen! Daarom is het fijn dat er dit jaar een deelnemer is geweest die
mee heeft gedaan aan de Skiatlon die door SLT is georganiseerd. In Gouda hebben we gelukkig wel 
weer een cursus rolskien kunnen verzorgen met dank aan Yvonne, Petra de Bruin en de deelnemers 
natuurlijk! Het ging om één rolski cursus klassiek met 5 deelnemers en een cursus skaten met 4 
deelnemers. Een aantal cursisten heeft zich inmiddels aangesloten bij de woensdagavond rolski-
groep. Ook zij kunnen, soms met een kleine aanpassing in de afstand van de tocht, toch veel plezier 
beleven aan onze rolski-activiteit.



Nordic walking
De  maandelijkse nordic walkingtochten zijn dit jaar iets flexibeler ingevuld dan in voorgaande jaren. 
Reden is dat er een overlap plaatsvindt tussen de deelnemers van het nordic walken, het fietsen en 
nog andere activiteiten. Er ontstaat zo langzamerhand een bredere groep van mensen die 
wandelingen kan en wil organiseren (Chris Warnes, Elisabeth van Wensveen en Riekje en Martien de 
Vries).  Op 17 juni vond de Midzomeravondwandeling plaats rond de Zevenhuizerplas in Rotterdam 
Nesselande. Petra en Wouter hadden ons daartoe uitgenodigd.

Fietsen, MTB’en en gravelen
Vanaf maart zijn de sportieve fietstochten weer opgepakt. Elke 2 weken op zondag een tocht van 50 
km toenemend tot ca. 100 km. Het doel is om goed voorbereid te zijn voor het fietsweekend dat dit 
jaar in De Biesbosch is gehouden. 2 dagen ca. 100 km fietsen met op zaterdag een kleinere fietstocht,
een wandeling en een boottocht vanuit het Nivonhuis De Kleine Rug. Twee deelnemers (84 plussers) 
kortten de fietstocht in tot 2 maal 45 km.



Ook is er een groep enthousiaste mountainbikers en gravelaars. Zij fietsten van maart tot augustus 
om de 2 weken, meestal richting het oosten van het land, maar met een maximale reistijd vanaf 
Gouda ca. 1uur. In het weekend van 17-18 juni 2023 is ook een gravelweekend georganiseerd, waar 8
deelnemers aan meededen in diverse afstanden. Per dag werd er 50 tot 100 km gebikkeld door de 
Achterhoek met uitvalsbasis camping ‘De Kei’ in Lichtenvoorde. 

In het weekend van 8 t/m 10 september is er in de agenda nog een MTB-weekend opgenomen. Als je
geïnteresseerd bent, schroom niet en meld je aan!

Overige evenementen en wedstrijden
De LLV heeft ook dit jaar weer enkele evenementen en wedstrijden kunnen organiseren. 
Een vaste plaats is er inmiddels voor de wintertriatlon, een wedstrijd bestaande uit hardlopen, 
mountainbiken en langlaufen. Deze wedstrijd is opgenomen in de Holland cup, dat leidt er ook toe 
dat deelnemers van meerdere langlaufverenigingen uit het land meedoen.

De LLV organiseert al ca. 10 jaar de Koningsloop, met hardlopers en nordic walkers/powerwalkers 
van een aantal collega-verenigingen (Goudse runners, Skivereniging Midden Holland en 
Atletiekvereniging Antilope). Dit jaar weer 40 deelnemers.Voor de eigen leden organiseren we 
tijdens het seizoen twee evenementen: rond Oud en Nieuw en bij de afsluiting van de baan. Dit jaar 
werd de nieuwjaarsbijeenkomst al gehouden op 31 december, heerlijk met hapjes en oliebollen. 



Ook bij de afsluiting van de baan hebben we kunnen genieten, dit keer van de eigen gebakken wafels 
van Isabel. Tijdens de afsluitende trainingsdag, waarop we ook zijn begonnen met het opruimen van 
de baan hebben zo’n 55 vrijwilligers meegeholpen. Daardoor was ook dit jaar het opruimen een goed
te volbrengen klus voor het team dat het in de loop van de week heeft afgemaakt. Hulde weer voor 
iedereen die heeft geholpen.

PR
We hebben weer veel geïnvesteerd in het actueel houden van de website om onze leden en 
belangstellenden goed te informeren over alles wat er speelt en waar men aan mee kan doen. Er zijn 
ruim 70 berichten geplaatst. 

Daarnaast hebben we afgelopen seizoen 10 nieuwsbrieven verspreid onder de leden en 
belangstellenden. 

Bij evenementen hebben we persberichten uitgegeven en posters en flyers verspreid. De activiteiten 
werden op de website, Facebook en andere media geplaatst. We staan ook op diverse 
sportkalenders met onze evenementen.

We waren ook dit jaar weer af en toe in de regionale media te vinden, maar minder dan voorgaande 
jaren. 



Landelijk verschenen we in Max Magazine, met een winactie voor een gratis proefles, dat was 
positief. De animo voor die actie was groot bij de lezers, maar de serieusheid van de winnende 
inschrijvers helaas laag. 

Onze website is de spin in het web van onze communicatie, en daar zien we ook de resultaten van 
onze communicatie-inspanningen. We zijn goed vindbaar op Google Zoeken. De website wordt 
uitstekend bezocht, en dit is stabiel, voor het eerst in de 6 jaar sinds de nieuwe website in 2017 licht 
dalend. 

Het aantal unieke bezoekers van de website was:
van juli t/m juni van sep t/m feb (winterseizoen)

2020/21 10.623 (+4%) 8.055 (+9%)
2021/22 11.172 (+5%) 8.350 (+4%)
2022/23 11.095 (-1%) 7.744 (-7%)

Het aantal bezoekers piekte de voorgaande 2 jaren in februari (sneeuwval), dat was afgelopen jaar  niet het geval. In de 
piekmaanden okt-feb ligt het gemiddeld aantal bezoekers verder stabiel op gemiddeld 1500.

Terrein en accommodatie
Elk jaar proberen we de baan weer te verbeteren. Vorig jaar werd daarom de skatebaan al 
onderhanden genomen. Deze bleek echter niet optimaal te liggen, omdat de ondergrond bij de start 
van de aorta niet vlak was. Een goede reden om de skatebaan dit jaar vanaf de middenheuvel naar 
links neer te leggen i.p.v. naar rechts. Hiervoor moesten wel extra afdaalmatten worden aangeschaft,
de afstand naar links is immers veel langer tot de volgende bocht. De trainers waren enthousiast over
deze aanpassing omdat over een langer traject over een vlak parcours kon worden geoefend. 
Aansluitend aan de skatebaan waren nu ook meer verschillende heuvels voor de cursisten 
beschikbaar om bijvoorbeeld de klim- en stijgtechniek te oefenen. 
Hopelijk wordt de skatebaan hetkomend seizoen nog intensiever gebruikt. Een goede reden hiervoor 
is ook dat we voor het stimuleren van het skaten begonnen zijn met de transitie van de oude SNS-
binding naar de nieuwe NNN-binding. Nieuwe skate-schoenen zijn aangeschaft en de skate-ski’s 
worden voorzien van nieuwe bindingen. We moeten als vereniging een keer helemaal over naar het 
nieuwe systeem van bindingen, omdat het oude SNS systeem er helemaal uit gaat. Er staat ons als 
vereniging dus een flinke investering te wachten.

Omdat de skatebaan breder was geworden werd de omstapheuvel verlegd naar de driehoek. Het  
omstappen werd echter wel lastiger. Mogelijk wordt de baan komend seizoen weer anders gelegd, 
zodat het omstappen ook elders op de baan geoefend kan worden. Bij toeval werd tijdens het 
baanleggen een afslag gecreëerd vanaf de middenheuvel naar de driehoek. Dit beviel zo goed dat dit 
waarschijnlijk een blijvertje wordt. Aan het einde van het seizoen werd op verzoek van ons weer op 
verschillende plekken aarde gestort om de baan te verbeteren en de ontstane gaten op te vullen. 



Tijdens NL-doet werd er weer hard gewerkt door vele vrijwilligers. Naast de gebruikelijke 
schoonmaak van de skishop en het repareren en maken van nieuwe zeepmatjes werden alle stokken 
per lengte van een kleurcode voorzien. Ze kunnen hierdoor makkelijker op de juiste plek opgehangen
worden. De zolder werd opgeruimd en van rekken voorzien waardoor nu alle ski’s op lengte en op 
schub-glad-skate gesorteerd kunnen worden. Tevens werd de begroeiing rondom de skihut gesnoeid 
en het onkruid gewied. En niet te vergeten werd gedurende het seizoen de skihut een aantal keren 
goed schoon gemaakt door het schoonmaakteam. 
Kortom; dankzij de enthousiaste teams van o.a. klussers, schoonmakers, etc. blijft alles in goede staat
en worden knelpunten snel opgelost. Onze waardering  hiervoor is groot. Iedereen die zich hiervoor 
wil inzetten is welkom. Deze vrijwilligers werken minimaal in tweetallen op zelf gekozen tijden en er 
wordt afgesproken wie waar voor zorgt. Het is echt fijn dat er zo’n onvermoeibare inzet is van deze 
vrijwilligers.

Het bestuur

Gouda, augustus 2023


